
Инзко: Преузећу иницијативу у
Мостару

Високи представник и специјални представник ЕУ Валентин Инцко
данас  је  изјавио  да  ће  морати  “преузети  иницијативу  у
Мостару”.

Градско вијеће Мостара јуче, као што је познато, поново није
изабрало  градоначелника  Мостара  –  а  ово  је  био  њихов
седамнаести  покушај.

“Упркос најбољим напорима OHR-а да вијећници Градског вијећа
Мостара  савјесно  обављају  своје  дужности,  свједоци  смо
циничног манипулисања јучерашњим тајним гласањем,” рекао је
високи представник и специјални представник ЕУ Инцко. Град
Мостар је још једном остављен без градоначелника и без буџета.

Апеле грађана Мостара и штрајкове радника Градске управе у
протеклих тринаест мјесеци нико није чуо. «Вијећници и странке
које  они  представљају  изгубили  су  из  вида  чињеницу  да  су
изабрани да служе народу, а не властитим интересима», рекао је
високи представник и специјални представник ЕУ Инцко.

Неки  вијећници  су  отишли  веома  далеко  у  настојањима  да
спријече функционисање Статута, како би осигурали враћање на
административну подјелу града по етничком принципу. «Ја нећу
трпјети  такву  ретроградну  политику»,  рекао  је  високи
представник  и  специјални  представник  ЕУ  Инцко.  «Грађани
Мостара заслужују напредак, а не назадовање», рекао је он.

Позив Вијећа да се на основу бонских овлаштењапродужи примјена

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%bd%d0%b7%d0%ba%d0%be-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d1%83%d0%b7%d0%b5%d1%9b%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d1%82%d0%b8%d0%b2%d1%83-%d1%83-%d0%bc%d0%be%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%80%d1%83/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%bd%d0%b7%d0%ba%d0%be-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d1%83%d0%b7%d0%b5%d1%9b%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d1%82%d0%b8%d0%b2%d1%83-%d1%83-%d0%bc%d0%be%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%80%d1%83/


Одлуке  о  привременом  финансирању,  Инцко  је  назвао
“неозбиљним”. Високи представник је подвукао чињеницу да је
такву одлуку доносио два пута раније, у доброј намјери, како
би се Вијећу дало довољно времена да доведе своју кућу у ред.
“Међутим, 401 дан послије избора, ништа се није промијенило”,
рекао је Инцко. “Садашњи вијећници су изгубили сво поштовање
које треба да буде дио њихове функције”. 

“Тренутно разматрам неколико опција и о овом питању ћу наредне
седмице разговарати са члановима Управног одбора Савјета за
имплементацију мира”, потврдио је данас Инцко.


